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征文通知
2013年智能系统与知识工程国际会议（ISKE2013）将于2013年11月20-23日在深圳举行。智能系统与知识工程国际会议为系列会议，已连续成功举办了7届，包括ISKE2006(上海)，ISKE2007(成都)，ISKE2008(厦门)，ISKE2009(比利时哈瑟尔特)，ISKE2010(杭州)，ISKE2011(上海)，ISKE2012(北京)。ISKE2013将由深圳大学主办，清华大学，西南交通大学，悉尼科技大学协办。会议旨在为全世界智能系统、知识工程领域的专家、学者和专业技术人员提供一个交流最新研究成果的机会。
本次会议将征集有关智能系统、知识工程等领域的论文，主要范围包括（但不限于）：智能计算，机器学习，模式识别，知识发现，模糊推理与概率推理，自然语言处理，语音及图像处理及识别，知识管理，内容管理，多agent系统，新型智能计算（如分布式计算、云计算、服务计算、普适计算等），智能控制，智能系统与知识工程在工业、商务、医疗、科学及政务等领域的应用。

所有被录用的论文将被Springer出版公司出版，Ei Compendex与ISTP全文检索。部分优秀论文将被推荐到SCI检索期刊发表。热忱欢迎从事智能系统、知识工程等研究的专家、学者、专业技术人员踊跃投稿并参加大会。
 一、会议征文范围
The 2013 International Conference on Intelligent Systems and Knowledge Engineering (ISKE2013) is the eighth in a series of ISKE conferences. ISKE2013 follows the successful ISKE2006 in Shanghai (China), ISKE2007 in Chengdu (China), ISKE2008 in Xiamen (China), ISKE2009 in Hasselt (Belgium), ISKE2010 in Hangzhou (China), ISKE2011 in Shanghai (China), ISKE2012 in Beijing (China), and will be held on Nov. 20-23, 2013 in Shenzhen (China). This conference is sponsored by Shenzhen University, and technically co-sponsored by Southwest Jiaotong University, University of Technology, Sydney. ISKE 2013 emphasizes current practice, experience and promising new ideas in the broad area of intelligent systems and knowledge engineering. ISKE2013 accepts submissions that have not been published or submitted in any form elsewhere. Besides technical/research papers, submissions reporting on industrial case studies are also welcome. 

Accepted papers will be published by Springer and submitted for indexing to EI and ISTP. Some selected papers will be published in the well-known international journals (SCI or EI indexed). 
The topics include, but not limited to: 

主题1  Foundations of Intelligent Systems:

Artificial Intelligence Theories; Intelligent System Models; Logic, Reasoning & Problem Solving; Multi-Agent Systems; Soft Computing and Fuzzy Systems; Case-Based Reasoning, Neural Networks; Probabilistic Reasoning; Search, Optimization and Planning; Genetic and Swarm Computing; Pattern Recognition; Speech Recognition; Computer Vision; Machine Learning; Biological Inspired Computation; Game Theory; Computational Intelligence (Distributed computing, cloud computing, and pervasive computing); Image/Video Processing, Computer Vision and Brain-Computer Interface, Cognitive Systems and Information processing, and Computational Neuroscience
主题2  Knowledge Engineering and Management:

Knowledge Representation and Modeling; Knowledge Maintenance; Knowledge Elicitation; Knowledge-Based Systems; Expert Systems or Decision Support Systems; Content Management and Knowledge Management Systems; Workflow Management Systems; Business Process Reengineering; Ontology Engineering (Modeling, Mapping, Integration); Data Mining and Knowledge Discovery; Natural Language Processing; Text Mining, Classification and Summarization; Textual Entailment; Question Answering Systems; Document Preparation and Text Processing; Language Translation and Linguistics; Information Storage, Annotation and Retrieval; Unstructured and Semi-Structured Data Retrieval; Data Simulation, Modeling, and Visualization; Information and Knowledge Integration (Semantic Web; SOA, XML and Business Process Integration)

主题3  Practical Applications and Systems:

Social Computing, Service Computing and Mobile Computing; Intelligent Game; Intelligent Multimedia; User Interfaces and Human Computer Interaction; Intelligent Engineering Systems; Business Intelligence; Knowledge Engineering in E-commerce, Art and Education; Intelligent Bioinformatics Systems; Intelligent Healthcare Systems; E-learning and Intelligent Tutoring Systems; Intelligent Systems in Engineering and Science; Knowledge-based Software Engineering; Adaptive and Intelligent Control Systems, Perceptron and Navigation; Intelligent issues in GIS, Networks or in Internet of Things; Social Issues of Knowledge Engineering

主题4 其他相关主题
 二、征文要求

会议语言为英语，请务必用英语撰写论文。所投论文应在国内外未曾公开发表过，在理论、技术、方法或应用方面有创见。论文须严格按要求撰写（格式模板文件见会议网址：(http://kjb.szu.edu.cn/iske/）。论文长度不得少于4页（应≥4）。投稿时请提交论文的PDF版本。提交您的论文请使用 https://www.easychair.org/account/signin.cgi?conf=iske2013.在线提交系统。
 三、重要日期

    论文全文提交截止日期:      2013年6月20日
论文录用通知日期:          2013年7月20日
注册截止日期:              2013年8月20日

最终论文提交：             2013年8月20日
会议时间:                  2013年11月20日—23日
注：现在投过来的论文在20天左右，我们将给您发出是否录用的通知。部分优秀论文推荐到SCI或EI期刊发表。放假期间投稿的作者一定要留下手机，方便及时联系。

 四、联系方式
钱芷玲  13524123968    邮箱：iske2013@163.com
网址：http://kjb.szu.edu.cn/iske/

